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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr XXXIII/2021 

XXXIII Sesja w dniu 24 lutego 2021  

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2.  Grzegorz Kusio - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

3. Artur Dygas – Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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4. Przyjęcie "Sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2020r. oraz planu potrzeb na 2021r." 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia "Sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2020r. oraz planu potrzeb na 2021r.".  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020r. oraz 

planu potrzeb na 2021r. zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

5. Przyjęcie sprawozdania rocznego z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i 

systemu pieczy zastępczej za 2020 rok oraz potrzeb związanych z realizacją zadań w 

2021r. zgodnie z art. 179 ust.1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania rocznego z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej za 2020 rok oraz potrzeb związanych z realizacją zadań w 2021r. zgodnie z 

art. 179 ust.1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2020 rok oraz potrzeb związanych z realizacją zadań w 2021r. zgodnie z art. 

179 ust.1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała Nr XXXIII/181/2021 w sprawie przyjęcia i wdrożenia lokalnego "Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

lata 2021-2030 Miasta i Gminy Lipsko" 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/181/2021 w sprawie przyjęcia i wdrożenia lokalnego "Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021-2030 Miasta i Gminy Lipsko".  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/181/2021 w sprawie przyjęcia i wdrożenia lokalnego "Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021-2030 Miasta i Gminy Lipsko" została przyjęta jednogłośnie. 

 

b) Uchwała Nr XXXIII/182/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/156/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 26 października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Województwu Mazowieckiemu w 2020 i 2021r 

W dyskusji wzięli udział: 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy L:ipsko wyjaśnił, że uchwała jest 

konsekwencją podpisania aneksu na wykonanie dokumentacji przebudowy drogi 747 przez 

miejscowość Lipa Miklas. Dodał, że jesteśmy blisko ukończenia tej dokumentacji, razem z 

budową chodników, odwodnieniem, wykonaniem nowej nakładki asfaltowej, Miasto i Gmina 

Lipsko wykonuje ponadto dokumentację na oświetlenie. Będzie to kompleksowy remont tej 

miejscowości. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku, zapytał  czy ta dokumentacja 

będzie łączyła Lipę Miklas z ulicą Turystyczną. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że to zadanie jest realizowane do granicy obwodnicy Lipska 

i że  nie będzie żadnego niewyremontowanego fragmentu. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/182/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/156/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 26 października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Mazowieckiemu w 2020 i 2021r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/182/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/156/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 26 października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Mazowieckiemu w 2020 i 2021r. została przyjęta jednogłośnie.  

 

c) Uchwała Nr XXXIII/183/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu w 2021r 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/183/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu w 2021r.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/183/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu w 2021r. została przyjęta jednogłośnie. 

 

d) Uchwała Nr XXXIII/184/2021 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. 
Grzegorz Kusio, Kierownik referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego wyjaśnił, że  uchwała ta jest kontynuacją podjętego przez radnych stanowiska 

dotyczącego sprzedaży fragmentu działki o powierzchni około pół ara, który będzie 

przyłączony do nieruchomości wnioskodawcy. Wszystkie koszty związane z tą inwestycją  

pokrywa nabywca. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/184/2021 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/184/2021 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

e) Uchwała Nr XXXIII/185/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko zabrał głos i wyjaśnił, że gmina chce 

zmieniać nawierzchnię dróg, lecz by to zrobić musi wykupić część gruntów od mieszkańców. 

Tak jest w tym przypadku. Wszyscy mieszkańcy tego terenu wyrazili zgodę by droga 

przebiegała w takim kształcie, prócz osoby, która złożyła skargę na bezczynność burmistrza. 

Droga ta jest użytkowana od 40 lat, gdybyśmy nie chcieli wykonać nakładki asfaltowej wtedy 

nie byłoby tej sprawy. Zaproponowaliśmy mieszkańcom odpowiednie odszkodowanie, 

wszyscy na to przystali poza Panią, która złożyła skargę. Obecnie wyceną zajmie się 

rzeczoznawca. Było prowadzonych wiele rozmów, wszyscy są zgodni, że chcą drogi, która 

ułatwi im dojazd do posesji.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/185/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/185/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lipsko została przyjęta jednogłośnie. 

 

f) Uchwała Nr XXXIII/186/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027 
Jacek Wielorański wyjaśnił konieczność wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, wprowadzane są nowe inwestycje oraz przenoszone są środki z niewygasających 

do budżetu. WPF jest połączony ze zmianami w uchwale budżetowej. Przedstawił po krótce 

zmiany w Uchwale budżetowej na 2021r. Zwiększono plan dochodów bieżących o kwotę 

173.955zł, z tytułu: środków z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej na dofinansowanie zadania własnego w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej poprzez dopłatę do ceny usługi na 14 

liniach komunikacyjnych, w kwocie 169.955zł. Zwiększono plan dochodów majątkowych o 

kwotę 145.710zł, z tytułu zwrotu środków z konta wydatków niewygasających roku 2020 na 

konto dochodów roku budżetowego 2021. Umieszczono w budżecie roku 2021 zadanie 

dotyczące opracowania dokumentacji projektowej przebudowy drogi wojewódzkiej nr 747 w 

miejscowości Lipa Miklas - wynika z konieczności dostosowania nazwy zadania do 

wymogów Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie. Dokonano także 

zmian w planie wydatków. Wprowadzono plan wydatków na realizację zadania w zakresie 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej poprzez dopłatę do ceny 

usługi w kwocie 190.000zł. Szacunkowy udział Miasta i Gminy w realizowanym zadaniu, to 

kwota 20.045zł.; zwiększono plan wydatków związanych z utrzymaniem przystanków 

autobusowych o kwotę 4.000zł. Środki zostaną przeznaczone na zamontowanie nowych szyb 

zniszczonych w wyniku wybryków chuligańskich. Źródłem pokrycia wydatków będą środki 

otrzymane z firmy ubezpieczeniowej; zwiększono plan wydatków na remont budynku Urzędu 

Miasta i Gminy o kwotę 100.000zł. Ponadto wprowadzono zmiany w planie wydatków 

majątkowych, m. in. na  Budowa budynku wielofunkcyjnego na potrzeby stadionu miejskiego 

w Lipsku o kwotę 15.000zł. 

W dyskusji wzięli udział: 
Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o wstępną koncepcja 

projektu budynku na stadionie miejskim w Lipsku. 

Jacek Wielorański, odpowiedział, że są umówione spotkania w Opolu Lubelskim, Zwoleniu 

oraz Pionkach, gdzie takie budynki są projektowane bądź już powstały. Budynek powstałby w 

centralnej części parkingu przy ul. Soleckiej. Gdy już będzie gotowa koncepcja Państwo 

Radni oczywiście zostaną poinformowani i poproszeni o sugestie. 

Roman Madejski, Radny  Rady Miejskiej w Lipsku zapytał  czy będą składane wnioski o 

dofinansowanie unijne w tej sprawie. 

Jacek Wielorański, Burmistrz odpowiedział, że jesteśmy na etapie tworzenia dokumentacji. 

Gdy będzie ona gotowa wtedy na pewno będziemy się starać o pozyskanie finasowania 

zewnętrznego, ponieważ będzie to kosztowana inwestycja.  

Cezary Krukowski, Radny  Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o to czy jest już podjęta decyzja 

odnośnie tego, gdzie ma pojawić się strefa aktywności skate park. 
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Jacek Wielorański odpowiedział, że strefa ta ma być umiejscowiona za Orlikiem przy Szkole 

Podstawowej w Lipsku. 

Mirosława Urszula Jabłońska, Radna  Rady Miejskiej w Lipsku zapytała czy jest 

przewidziany w pobliżu zalewu w Lipsku teren na kąpielisko.  

Jacek Wielorański odpowiedział, że ciągle trwają prace nad poprawą atrakcyjności tego 

terenu. Trzeba odmulić zalew oraz wyremontować jaz piętrzący. Prowadzone są rozmowy z 

przedstawicielami koła wędkarskiego, by wędkowanie odbywało się tylko w określonych 

godzinach, by zalew mógł służyć także do rekreacji np. można uruchomić rowerki wodne.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/186/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/186/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027 została przyjęta jednogłośnie. 

 

g) Uchwała Nr XXXIII/187/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale 

Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 

2020 roku 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXIII/187/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Marian Szymczyk 

Uchwała Nr XXXIII/187/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Andrzej Barański, Radny  Rady Miejskiej w Lipsku poprosił o przedstawienie tematów 

spotkania w Starostwie Powiatowym w sprawie inwestycji drogowych, zapytał czy była 

poruszana sprawa  przebudowy drogi od Huty do Leszczyn wraz z budową chodnika oraz 

chodnika od kościoła w kierunku północnym w Krępie Kościelnej, dodał, że gmina miała 
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wystosować pismo do Starostwa w tej kwestii oraz czy są już jakieś konkrety odnośnie 

budowy wodociągu w Leszczynach. 

Cezary Krukowski, Radny  Rady Miejskiej w Lipsku poprosił o wykonanie odprowadzenia 

wody z przepustu betonowego w miejscowości Lipa Krępa, oczyszczenie rowu w wzdłuż 

posesji Pani Pałki, który biegnie w kierunku rzeki Krępianki od skrzyżowani oraz 

zabezpieczenie przepustu, obok nieruchomości Państwa Pisarków, barierkami ochronnymi. 

Poruszył też sprawę lekceważenia znaków określających tonaż pojazdów, które 

umiejscowione są  w ul. Słonecznej i w  Lipie Miklas przez kierowców samochodów 

ciężarowych.  Krawędzie drogi są połamane, nie jest ona dostosowana do takiego tonażu. 

Mieszkańcy proszą o wystosowanie pisma do Policji. 

Mirosława Urszula Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku poruszyła problem parking 

przy szpitalu, gdzie stojąca woda uniemożliwia przejście. Pani Radna zapytał czy jest tam 

wykonane odwodnienie. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że jeśli chodzi o parking przy szpitalu, to wczoraj 

rozmawiał ze starostą w sprawie lepszego odśnieżania tego terenu, bo nie da się tam 

zaparkować. Kanalizacja deszczowa tam wykonana, ale nie wiadomo czy jest udrożniona. 

Zwrócimy się do Starostwa w tej sprawie. Jeśli chodzi o pytania Radnego Krukowski to 

zajmiemy się tematem zabezpieczenia przepustu a po uzgodnieniach z właścicielami 

dokonamy niezbędnych napraw. Zostanie także wystosowane pismo do Policji o wzmożone 

kontrole na wspomnianym przez Pana Radnego tym odcinku. Jeśli chodzi o pytania Pana 

Radnego Barański to w chwili obecnej nie ma dokończonej dokumentacji na wodociąg w 

Leszczynach. Planowane jest, że w tym roku spółka ogłosi przetarg na ujęcie wody i na sieci 

na które mamy dokumentacje. Jeśli chodzi o informacje na temat spotkania w starostwie 

otrzymali je Państwo na skrzynki e-mailowe. Jeśli chodzi o chodniki to były rozmowy 

robocze z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, wszystko zależy od ich mocy 

przerobowych. Burmistrz podkreślił, że chcemy wspólnie z powiatem zrealizować tę 

inwestycję. 

Jan Zbigniew Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zadał pytanie w sprawie wodociągu  

w Leopoldowie. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że wszystkie informacje przekazane są spółce. Być może w 

tym roku uda się wykonać ten krótki odcinek, jeśli jest dokumentacja. Spółka ma przedstawić 

plan inwestycyjny na 2021 r., będziemy naciskać by spółka wykonywała te drobniejsze 

inwestycje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

  

  


